

Fraværende: Mads, Elsebeth, Chris.

1.	Godkendelse af dagsorden. Nyt pkt. om crowdfunding.
2.	Godkendelse af referat fra møde nr. 279 (er tidligere udsendt, men vedhæftes). Ingen bemærkninger
3.	Møde mellem fællesråd og byrådets Tekniske Udvalg den 20. januar. Sammenfatning vedhæftet. Punktet drøftet under pkt 5. Kommende møde med Wewant2run den 3. marts kl. 19.30. Møde med Mette Bjerre og Thomas Medum den 20. februar.
4.	Evt. nyt om Lidl og REMA1000. Der er intet nyt og kun sparsomme rygter.
5	<p>Repræsentantskabsmøde maj 2025. På valg er: Tommy, Jørgen, Chris, suppleanter Elsebeth, Karsten, kasserer Peter, revisor Søren, revisorsuppleanter Per Ole, Sven.</p> <p>Vi skal bl.a. vedtage Lokalsamfundsbeskrivelsen, men skal vi også i lyset af en kommende ændring af samarbejdsaftalen lægge op til en bredere diskussion om fællesrådets formål, opgaver, organisering og dialog med lokalområdet. Til evt. inspiration vedhæfter jeg vores vedtægter og det samme oplæg fra forvaltningen på baggrund af mødet mellem forvaltningen og Teknisk Udvalg der var vedhæftet møde 279, se også notatet fra mødet den 20. januar (pkt. 1).</p> <p>Se også fortegnelse over helhedsplanlægningen i kommunen. Det ser ud til, at det er planen at starte helhedsplanlægningen for Lystrup til efteråret. I lyset heraf bør vi vel drøfte i Fu og på repræsentantskabsmødet, hvordan vi skal indgå i arbejdet. Da vi startede lokalsamfundsbeskrivelsen i ca.2016 nedsatte vi en ekstern følgegruppe, det kunne vi forsøge igen.</p> <p>Senest har forvaltningen udsendt et forslag til samarbejdsaftale mellem kommunen og fællesrådene. Der var enighed om, at vi vil tilkendegive overfor forvaltningen, at forslaget er et godt udgangspunkt for en endelig aftale.</p> <p>Enighed om, at vi på det kommende repræsentantskabsmøde skal drøfte behovet for ændring af den hidtidige praksis, herunder f.eks. møde og udvalgsstruktur, i lyset af, at en kommende samarbejdsaftale vil stille et større krav til fællesrådene om at være mere synlige og aktive i den lokale debat. Måske vil det være en ide, hvis vi afholdte et antal åbne møder om året, hvor forskellige emner kan drøftes i et åbent forum.</p> <p>Forvaltningen vil efter planen begynde en helhedsplanlægning af vores område i løbet af efteråret 2025. På repræsentantskabsmødet bør vi drøfte, hvordan vi bedst er rustet til at bidrage til dette arbejde. Et forslag kan være at inspirere arbejdet med helhedsplanen via et debatforum af personligt udpegede medlemmer, der kan tænkes at have personlige og/eller ideelle interesser i udviklingen.</p> <p>Enighed om, at vi må prøve at finde en måde til sprede kendskabet til fællesrådets indsats. En ide kan være en personlig kontakt til vore medlemmer, hvor vi bl.a. beder dem om at hjælpe med dette.</p> <p>På næste Fu møde vil vi drøfte et samlet oplæg til repræsentantskabet og til hvordan vi sikre en grundig debat af udfordringerne. En ide er at søge inspiration fra de lokalområder, der har gennemført en helhedsplanproces.</p>
5a	Vi drøftede kort en opbakning til Beboerhuset, hvis de vil iværksætte en crowdfundingproces.
6.	Økonomi. (Materiale udsendes af Peter). Ingen bemærkninger.
7.	Eventuelt. Næste møder: Den 26. marts kl. 19, den 16. april kl.19, den 21. maj kl.18 (efterfulgt af repræsentantskabsmøde kl. 19.00).
8.	Kommunikation. Afventer næste møde.